
Skolebestyrelsesmøde nr. 77 den 11/12 – 2018 kl. 17.00 – 18.30 PLC C- byg. 
Deltagere: Lars, Berit, Morten, Johannes, Jacob G, Connie, Line, Lotte, Neo, Gustav, Torben, Kamma, Dorthe, Signe. 

Afbud:         Gæster: Anne H      Ej mødt:  

Mødeleder: Connie    Referent: Kamma     Bespisning: skolen 

Dagsordenspunkter: 

Nr.: Tid Punkter Indhold og sagsbehandling: Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

 

Tovh

ol-

dere 

Forbe-

redelse 

1 17.00 
17.05 
 

Gennemgang af 
dagsorden  

Orientering & spørgsmål 
 
 

Connie  

2 17:05 
17:20 

Skole/hjem 
arbejdsgruppe 
 

Status og prioriteringer fra arbejdsgruppen og videre proces 
Der har været afholdt et par møder i arbejdsgruppen omkring skole/hjem-samarbejdet, som er fremlagt i bestyrelsen. 
Oplæg til beslutning om at kunne fortsætte det videre arbejde med udviklingen af skole/hjem samarbejdet i  
arbejdsgruppen blev drøftet. Bestyrelsen giver arbejdsgruppen mandat til at arbejde videre ud fra de i oplægget anførte 
dele af skole/hjem samarbejdet. 
 
 

Torben 
og 
Anne, 
LW, KS 

 

3 17:20 
17:30 

C-bygning 
 

Orientering om status på processen (AN forbereder bilag) 
Ledelsen orienterer omkring arbejdsprocessen i c-bygningen med udbedringen af ventilationen. Arbejdet forløber 
planmæssigt, og forventes færdigt  omkring 1.januar – 2019, så bygningen kan tages i brug igen til undervisning 3.januar. 
 

AN  

4 17:30 
17:45 

Nyt fra elevrådet Orientering fra elevrådet 
Elevrådsformanden orienterer om drøftelser for afholdt elevrådsmøde – formanden spørger ind til hvordan processen 
omkring sundhedspolitikken forløber – der er en høringsfase. 
 

Neo  

5 17:45 
18:00 

Økonomi Orientering om økonomi – status 

 

Ledelsen orienterer om forventet regnskab for 2018, som først er endeligt på bestyrelsesmødet i februar samt aftalen om 

gennemgang af budget 2019 på mødet i Januar. Budgetbrevet rundsendes som bilag op til mødet i januar. 

 

AN  

6 18:00 
18:25 

Vikaraflønning 

 
Aflønning (med udgangspunkt i Johannes spørgsmål) 

Ledelsen har på baggrund af input fra bestyrelsen besluttet at omlægge aflønningen af vikarer, så der kun aflønnes for de 

reelle minutter, vikarerne har med opgaver, da forberedelsen ifølge overenskomsten er indeholdt i timeaflønningen. Dette 

meldes formelt ud til vikarerne inden jul med virkning fra 1.februar – 2019. 

 

Subteamet omkring kvaliteten i vikartimerne fremlægger pointerne fra afholdt survey samt den videre proces . 

 

LW, AN  

7 18:25 
18:30 

Pædagogisk lørdag Orientering om dagen den 5. januar 

 

Ledelsen fremlægger status for processen frem mod Pædagogisk lørdag den 5. januar 

LW   



 

8 18:30 
18:35 

Evt. Ny dato til kontaktforældremøde ændres fra den 24.april til 10.april 

 

  

10 19:50 
20:00 
 

EVT. 
underskrivning af 
referat 

 Alle  

P-PLADS: Hvad nåede vi IKKE, hvad skal vi huske:  Gennemgang af principper, principper barns sygdom.  Flyttede emner: koncept for evaluering af §16B-tolærer 

ordning, status forvaltning mobilpolitik, status vedligeholdelsesplan, status på lektiepolitikken, Status projekter på skolen/implementering af skolereform. 

Udvalg/arbejdsgrupper:  

Mødeleder: Kontaktforældremøder:                                                                                      

 

Dagsorden:  

 

Igangværende og kommende opgaver (ideer) Bemærkninger Tovholdere Deadline 


